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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 9/2020 z jednání VV dne 11. června 2020 

 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Alexander Křížek (AK), Pavel 

Syrový (PS), Dušan Palcr (DP), Matěj Rázga (MR) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Daniel Beneš (DB), 

Michal Prokeš (MP) 

Omluveni: Kamil Vrubl (KV), Karel Ševčík (KŠ) 

 

 

Úkoly z předcházejícího jednání: 

1. Nabídka na interní audit 

 AK informoval VV, že se osobně stále nesešel se zástupci společnosti Apogeo Group, aby 

 projednali detaily, co se týče nabídky provedení interního auditu Sekretariátu ČSRU. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

2. Manažer Národního týmu XV 

 

VV se zabýval otázkou stanovení finančních podmínek spolupráce s manažerem 

reprezentace XV seniorů, Pavlem Chaloupkou. 

 

Usnesení: VV schvaluje měsíční odměnu 10 000,-Kč a to od 1.8.2020. 
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Projednávané body: 

 

1. Valná hromada 

 

PM oznámil VV, že Tomáš Tůma nemůže zastávat činnost řídícího na Valné hromadě a to 

z pracovních důvodů. Dále oznámil výboru, že byla všem klubům zaslána Výroční zpráva  

ČSRU, kterou i fyzicky představil na tomto jednání. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje Matěje Rázgu, aby se ujal funkce řídícího pro 

nadcházející Valnou Hromadu, která se bude konat 21. června na stadionu Markéta. 

 

2. Projekt Dukla 

 

MP se ujal slova a informoval VV o nově vytvořeném strategickém plánu a cílech v rámci 

projektu Dukla. Úvodem řekl, že není jeho záměrem, aby rozděloval zaběhlý herní systém, 

který primárně prosazuje a drží patnáctkovou soutěž. Projekt Dukla se plně přizpůsobí 

jednotlivé klubové politice a požadavkům unie. Dále uvedl, že jeho prvním krokem bude 

společná schůzka s kluby, které poskytují své hráče Dukle, navázat s nimi vzájemný vztah a 

trvalý kontakt, aby tyto kluby byly pravidelně o všem informovány a měli přehled o 

veškerých záměrech, které má Dukla v plánu. Je si vědom toho, že i když se pohybuje 

v českém ragbyovém prostředí velmi krátkou dobu, je toto prostředí názorově rozdělené 

v rámci vnímání rozvoje a celkového směřování českého ragby a tím i znovu zdůraznil, že 

nechce narušovat zaběhlý herní systém a chce se primárně podřídit klubovým a unijním 

požadavkům a cílům. Hlavním a zároveň i dlouhodobým cílem projektu Dukla je dostat se 

do světové série a stát se kvalitním sedmičkovým tým s profesionálním zázemím. Chápe, že 

je to velmi cílevědomý cíl a právě kvůli tomu chce zkvalitnit celý tréninkový proces, 

profesionalizaci tohoto projektu a způsob vlastního fungování a spolupráci s kluby. 

 

PS na to reagoval a sice, že rozumí nově nastavené politice a sportovním cílům v rámci 

projektu Dukla. Na druhou stranu uvedl, že si nemyslí, že tým Dukly s hráčskou základnou, 

kterou má teď, je schopen naplnit tak ambiciózní cíle jako je se dostat například do světové 

série mezi elitní týmy. Spíše by preferoval, aby si tento projekt předložil adekvátní cíle, 

kterých může dosáhnout a přizpůsobil tak svůj specifický systém rozvoje pod patronátem 

vybraných odborníku potřebám a možnostem unie. S tímto názorem souhlasí i MF. Je nutné 

si stanovit dosažitelné cíle a k tomu adekvátní požadavky na rozpočet, které nebudou 

narušovat běžný provoz, ale také nároky na celkový rozvoj a nutnost zvyšovat úroveň 

vzdělání trenérů napříč všemi kategoriemi. Oba se shodli na tom, aby se svolala společná 
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schůze představitelů projektu Dukla s kluby podporující svou hráčskou základnou tento 

projekt a s trenéry reprezentací a společně si stanovili reálné cíle, možnosti propojení 

s patnáctkovou soutěží a vytvoření specifického tréninkového procesu, který nebude na úkor 

poklesu výkonnosti hráčů a rozpočtu unie. 

 

Ke slovům MP reagoval ještě AB a sice, že z pozice Sportovního ředitele ČSRU by raději 

zaměřil pohled v rámci financování na rozvoj a vzdělávání trenérů a zvýšit tak úroveň 

tréninkového procesu napříč všemi kategoriemi. Tím ale nechce říci, že navržený strategický 

plán projektu Dukla nemá hlavu a patu a že peníze do něho investované nemají faktické 

opodstatnění. Je také toho názoru, že je nutné hledat kompromis mezi mírou vynaložené 

energie a financí pro specifický rozvoj jednoho výběrového týmu a zbytkem unie. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje OM, aby svolal společnou schůzi klubových trenérů 

a trenérů reprezentací s představiteli projektu Dukla, na které bude představen a 

zkonzultován tréninkový proces a herní plán výběrového týmu Dukla. 

 

3. Finance 

 

PM předložil VV ke schválení čerpání rozpočtu za rok 2019 a plán rozpočtu a jeho aktuální 

čerpání pro rok 2020. VV bylo rovněž předloženo přiznání k dani z příjmů a to vč. metodiky 

sestavení. 

Usnesení: VV schvaluje výše uvedené dokumenty a také předložený plán přípravy a účasti 

týmu Dukly. 

 

4. Informační systém 

 

PM informoval VV o vývoji a postupné implementaci informačního systému do běžného 

chodu unie a spolupráci s jednotlivými kluby, které tento systém začínají používat. V tomto 

ohledu vyjádřil určité zklamání nad přístupem a celkovou pasivitou některých klubů, které 

prokazují určitou netečnost vůči úkolům, které mají aktuálně na starosti a měli by je splnit 

rámci zmíněného informačního systému. Konkrétně se jedná o registraci hráčů, se kterou 

některé kluby velmi otálejí nebo ještě vůbec nezačaly. Vzhledem k tomu, že s příchodem 

Národní sportovní agentury bude kladen důraz na sběr základních informací o jednotlivých 

sportovních svazech, jako je konkrétně například informace o počtu aktivních hráčů, může 

mít tato pasivita některých klubů negativní vliv na přidělování dotačních programů. 
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Usnesení: VV pověřuje OM, aby rozeslal důrazný apel na všechny kluby, kde bude 

zdůrazněno, aby každý klub aktualizoval hráčskou základnu a takovou plnohodnotně 

registroval do nově vzniklého informačního systému. Kluby budou pověřeny tuto skutečnost 

splnit do 20. června. 

 

Pozn.: Příloha č.1 zápisu - aktuální statistika hráčských licencí 

 

 

5. Sportovní ředitel ČSRU 

 

RR se dotázal AB, proč neoznámil Výkonnému výboru předem o skutečnosti, že má nový 

zaměstnanecký poměr u klubu RK Petrovice. 

 

AB na to reagoval a sice, že do této doby pracoval mimo své povinnosti pro ČSRU, například 

pro klub RC Mountfield Říčany a nikomu to nevadilo. Fakt, že se rozhodl vytvořit formální 

spolupráci mezi jeho osobou a RK Petrovice, není snahou vytvářet nějaké rozbroje mezi 

určitými kluby, ale chce primárně pomoci  tomuto klubu v rozvoji hráčské základny a 

zvyšování trenérské úrovně. Uznává však, že měl Výkonný výbor o této skutečnosti 

informovat dopředu. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

6. Program soutěží 

 

AB informoval VV, že se blíží po dlouhé pauze v souvislosti s Covid-19 termíny prvních 

mistrovských turnajů v sedmičkovém rugby. Informace jsou zveřejňovány prostřednictvím 

oběžníků STK a oficiálních webových stránek ČSRU. 

 

- 27.-28.6. 2020 – Mistrovství ČR 7s mužů na stadionu Markéta 

- 28.6. 2020 – Mistroství ČR 7s U18 na stadionu RC Tatra 

- 27.6. 2020 – Mistroství ČR 7s U16 na stadionu RC Brno Bystrc 

- 27.6. 2020 – Mistroství ČR 7s U14 na stadionu RC Dragon Brno 

- 27.6. 2020 – Pohár nadějí 7s U14  (zatím bez lokace) 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 



Zápis VV ČSRU 

-5 - 

7. Informace z porady předsedů ČUS 

 

PM informoval VV o obsahu a výsledcích schůze porady předsedů České unie sportu. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

8. Informace z návštěv z klubů 

 

PM informoval VV o první proběhlé schůzce o uvolnění omezení. Společně s AB navštívili 

v úterý 9.6.2020 RC Kralupy n. Vltavou. PM informoval VV o zjištěném stavu a situaci 

v klubu a zdůraznil nutnost přímé komunikace s kluby obecně, stejně jako navázání 

intenzivnější spolupráce. 

VV na toto téma pokračoval v širší diskuzi ve smyslu možností zlepšení komunikace a 

spolupráce s kluby. Dlouhodobě se bohužel projevuje nedostatečná kapacita v podobě 

jediného manažera rozvoje, kterou má mimo jiné rozšířit projekt regionálních trenérů. 

Ideální by bylo, kdyby ČSRU mohla zaměstnat i druhého manažera rozvoje, což ale bohužel 

aktuální finanční možnosti nedovolují. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM sestavení strategického plánu rozvoje a 

podpory organizační struktury klubů. Termín- do konce července 2020. 

 

9. Refundace reprezentace NT XV Seniorů 

 

PM tlumočil VV návrh reprezentačního trenéra Miroslava Němečka o změně v systému 

odměňování hráčů reprezentačního týmu XV seniorů a sice, že by odměňování hráčů na 

akcích Národního týmu nebylo limitované rozmezím pracovního týdne, tj. pondělí až pátek, 

ale aby se do toho započítali i víkendy. Další změna v systému odměňování by spočívala 

v tom, že by se vytvořila motivační složka, která by se vyplácela hráčům v případě výhry 

apod. 

 

Usnesení: VV nebude zatím projednávat návrh o změně systému odměňování ve smyslu 

navýšení finančních prostředků hráčům za účast na akcích Národního týmu XV a to z důvodu 

nutných rozpočtových úspor a držení stabilního cash-flow. 
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Příští zasedání VV proběhne dne 30. června 2020 na stadiónu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 11. června 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 

 

 


